

Thou Crown The Year With Thy Goodness 恩典为年岁的冠冕

11/27/2022 神国福音教会主日信息

顧春新弟兄

Outlines 讲章提纲:

- 1) Grace is God' s character and nature. What are the grace for Christians? 恩典是神的属性, 基督徒的恩典有哪些?
- 2) How do Christians obtain grace from God? 基督徒怎样蒙神的恩典?
- 3) Christians should count God' s blessings 基督徒当时刻数算神的恩典

Scripture references 参考经文:

Psalm 65: 9 Thou visitest the earth, and waterest it: thou greatly enrichest it with the river of God, which is full of water: thou preparest them corn, when thou hast so provided for it.

10 Thou waterest the ridges thereof abundantly: thou settlest the furrows thereof: thou makest it soft with showers: thou blessest the springing thereof.

11 Thou crownest the year with thy goodness; and thy paths drop fatness.

12 They drop upon the pastures of the wilderness: and the little hills rejoice on every side.

13 The pastures are clothed with flocks; the valleys also are covered over with corn; they shout for joy, they also sing.

詩篇 65: 9 你眷顧地, 降下透雨, 使地大得肥美。 神的河滿了水。 你這樣澆灌了地, 好為人豫備五穀。

10 你澆透地的犁溝, 潤平犁脊。 降甘霖, 使地軟和。 其中發長的, 蒙你賜福。

11 你以恩典為年歲的冠冕。 你的路徑都滴下脂油。

12 滴在曠野的草場上。 小山以歡樂束腰。

13 草場以羊群為衣。 谷中也長滿了五穀。 這一切都歡呼歌唱。